
 

 

 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Αικατερίνη Σπυριδάκη – Βουλευτής Ν. Λασιθίου 

 

 

Αθήνα, 5 Φεβρουαρίου 2025 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

 

ΘΕΜΑ: « Επιτακτική ανάγκη σύνταξης μελέτης στατικής επάρκειας για την παλαιά 

πτέρυγα του Γενικού Νοσοκομείου Αγίου Νικολάου » 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σας καταθέτουμε ως Αναφορά το υπ’αριθμ. 12/2025 έγγραφο του Συλλόγου Εργαζομένων του 

Γενικού Νοσοκομείου Αγίου Νικολάου, στο οποίο επισημαίνεται το σοβαρό ζήτημα της 

στατικότητας της παλαιάς πτέρυγας του Νοσοκομείου και η επιτακτική ανάγκη σύνταξης 

μελέτης στατικής επάρκειας. 

Όπως αναφέρεται, το συγκεκριμένο κτίριο, του οποίου η κατασκευή ολοκληρώθηκε στα τέλη 

της δεκαετίας του 1980, αντιμετωπίζει κατασκευαστικά προβλήματα που είχαν ήδη 

επισημανθεί από τη δεκαετία του 1990. Μελέτη που είχε συνταχθεί τότε είχε διαπιστώσει την 

ανάγκη βελτιωτικών παρεμβάσεων στον σκελετό του κτιρίου, οι οποίες, όμως, δεν 

υλοποιήθηκαν ποτέ λόγω έλλειψης χρηματοδότησης. 

Επιπλέον, το 2017, η διοίκηση του νοσοκομείου προχώρησε στην πολεοδομική τακτοποίηση 

του κτιρίου, όμως η απαιτούμενη μελέτη στατικής επάρκειας δεν έχει ακόμα ολοκληρωθεί, 

παρά το γεγονός ότι αποτελεί προϋπόθεση για οποιαδήποτε μελλοντική οικοδομική ή 
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ενεργειακή αναβάθμιση, καθώς και για τη δημιουργία νέων κλινικών. Το 2021 έγινε 

προσπάθεια ένταξης της μελέτης σε χρηματοδοτικό πρόγραμμα, με προϋπολογισμό 700.000 

ευρώ, ωστόσο η διαδικασία δεν ολοκληρώθηκε. 

Σήμερα, η ανησυχία των εργαζομένων και της τοπικής κοινωνίας είναι απολύτως 

δικαιολογημένη, καθώς στην παλαιά πτέρυγα του ΓΝΑΝ στεγάζονται κρίσιμες κλινικές και 

υπηρεσίες, όπως η Ορθοπεδική, Καρδιολογική, Παθολογική, Ογκολογική, Χειρουργική, 

Αιμοδοσία, Τεχνική Υπηρεσία, ΤΕΠ, Ακτινολογικό, Ιατρικά Εργαστήρια, καθώς και τα 

πλυντήρια και η κουζίνα του νοσοκομείου. Στους χώρους αυτούς νοσηλεύονται και εργάζονται 

καθημερινά δεκάδες άνθρωποι, των οποίων η ασφάλεια δεν μπορεί να τίθεται υπό 

αμφισβήτηση. 

Η σύνταξη της μελέτης στατικής επάρκειας είναι πλέον επείγουσα, καθώς η έλλειψή της 

καθυστερεί τις απαιτούμενες παρεμβάσεις για τη διασφάλιση της στατικότητας του κτιρίου. 

Καλούμε το Υπουργείο να αναλάβει άμεσα τις αναγκαίες πρωτοβουλίες, εξασφαλίζοντας τη 

χρηματοδότηση και την προκήρυξη της σχετικής μελέτης, ώστε να προχωρήσουν οι 

απαραίτητες εργασίες και να διασφαλιστεί η ασφάλεια ασθενών, προσωπικού και επισκεπτών. 

Παρακαλούμε για τις άμεσες ενέργειές σας και την ενημέρωσή μας σχετικά με τις 

πρωτοβουλίες που προτίθεστε να αναλάβετε. 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο του Συλλόγου Εργαζομένων του ΓΝΑΝ. 

 

 

 

Η Αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

 
 

 

 



 
 4/2/2025                                             Αρ. Πρωτ. : 12/2025 
 
Προς: 

• Υπουργό Υγείας κ. Γεωργιάδη 
• Αν. Υπουργό Υγείας κα. Αγπαηδάκη 
• Υφυπουργό Υγείας κ. Θεμιστοκλέους 
• Διοικητή 7ης ΥΠΕ κ. Παπαβασιλείου 

 
Κοινοποίηση: 

• Αντιπρόεδρο Βουλής, βουλευτή Λασιθίου κ. Πλακιωτάκη 
• Bουλευτή Λασιθίου κα. Σπυριδάκη 
• Διοίκηση Νοσοκομείου Αγ. Νικολάου 

 
Θέμα:  Επιτακτική ανάγκη να προχωρήσει η διαδικασία σύνταξης μελέτης 
στατικής επάρκειας για την παλαιά πτέρυγα του ΓΝΑΝ 
 
 
Θα θέλαμε να σας επιστήσουμε την προσοχή στο εξαιρετικά σοβαρό θέμα 
της στατικότητας της παλαιάς πτέρυγας του Νοσοκομείου Αγ. Νικολάου. 
Το κτήριο αυτό ξεκίνησε να κατασκευάζεται τη δεκαετία του ΄70 και η 
κατασκευή του ολοκληρώθηκε στα τέλη της δεκαετίας του '80. Τη δεκαετία 
του ΄80 διαπιστώθηκαν κατασκευαστικά προβλήματα στο σκελετό του 
κτιρίου και έγιναν κάποιες παρεμβάσεις. 
 
Στα τέλη της δεκαετίας του ΄90 η τότε διοίκηση του νοσοκομείου ανέθεσε 
σε ομάδα επιστημόνων (στην οποία μετείχε και ο καθηγητής του ΕΜΠ κ. 
Καρύδης) την κατάρτιση μελέτης για την στατικότητα του κτιρίου. Η μελέτη 
που συντάχθηκε τότε διαπίστωσε ότι υπάρχουν κατασκευαστικά 
προβλήματα και εισηγήθηκε να γίνουν βελτιωτικές παρεμβάσεις στον 
σκελετό του κτιρίου.Όμως (πιθανώς λόγω έλλειψης χρηματοδότησης), οι 
παρεμβάσεις αυτές δεν έγιναν ποτέ. 
 
Το 2017 η τότε διοίκηση του νοσοκομείο Λασιθίου ανέθεσε σε ιδιώτη 
μηχανικό την πολεοδομική τακτοποίηση του κτιρίου της παλιάς πτερυγας, 
και υποβλήθηκε σχετικός φάκελος στην πολεοδομία, με εκκρεμότητα την 
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υποβολή μελέτης στατικής επάρκειας, εκκρεμότητα για την οποία υπήρχε 
συγκεκριμένο χρονικό όριο (πενταετία) για την τακτοποίηση της και την 
υποβολή της σχετικής μελέτης στατικής επάρκειας. 
  
Καθ΄όσον γνωρίζουμε, η σύνταξη  μελέτης στατικής επάρκειας του κτιρίου, 
αποτελεί συν τοις άλλοις και απαραίτητη προϋπόθεση κάθε 
χρηματοδοτικου προγράμματος για οικοδομικές και ενεργειακές 
επεμβασεις καθώς και για την αδειοδότηση δημιουργίας νέων κλινικών 
στο υφιστάμενο κτίριο. 
 
Όμως λόγω έλλειψης χρηματοδότησης δεν έχει γίνει μέχρι σήμερα 
ανάθεση της σχετικής μελέτης. Υπήρξε το 2021 προσπάθεια να ενταχθεί 
η προκήρυξη της μελέτης στατικής επάρκειας σε χρηματοδοτικό 
πρόγραμμα (με προϋπολογισμό 700.000 ευρώ), όμως δεν έγινε ούτε 
αυτό. 
 
Αποτέλεσμα των παραπάνω είναι ότι ούτε οι απαιτούμενες  βελτιωτικές 
παρεμβάσεις στον σκελετό του κτιρίου έχουν γίνει, ουτε μελέτη 
στατικής επάρκειας έχει συνταχθεί, ενώ στους εργαζόμενους του 
νοσοκομείου και στην τοπική κοινωνία υπάρχει δικαιολογημενη 
ανησυχία για τη στατικότητα της παλαιάς πτέρυγας του 
Νοσοκομείου Αγ. Νικολάου που στεγάζει τις μισές και πλέον κλινικές 
και υπηρεσίες του ΓΝΑΝ(Ορθοπεδική, καρδιολογική, παθολογική, 
ογκολογικό, χειρουργική, αιμοδοσία, τεχνική υπηρεσία, ΣΑΕΚ, ΤΕΠ, 
ακτινολογικό, ιατρ. εργαστήρια, πλυντήρια, κουζίνα). Δηλαδή στο 
κτίριο αυτό καθημερινά νοσηλεύονται και εργάζονται δεκάδες άνθρωποι. 
 
Επειδή είναι επιτακτική ανάγκη να προχωρήσει η διαδικασία σύνταξης 
μελέτης στατικής επάρκειας για την παλαιά πτέρυγα του ΓΝΑΝ, έτσι ώστε 
να διαπιστωθεί η κατάσταση του σκελετού του κτιρίου, να εξεταστεί ποιες 
βελτιωτικές παρεμβάσεις απαιτούνται και να διασφαλιστεί η ασφάλεια των 
ασθενών, των επισκεπτών και των εργαζομένων, σας ζητάμε να προβείτε 
σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες προς την κατεύθυνση αυτή. 
 
Εκ του ΔΣ 
    
 




